

Protokoll 2018-06-13**Nämndernas råd för funktionshinderfrågor för Rin-
keby-Kista och Spånga-Tensta****Närvarande Ledamöter:**

Karin Lansky, FUB, ordförande
Pia Olsson, RSMH, vice ordförande
Abraam Lazanidis, HSO/R

Frånvarande:

Göran Gustavsson, SRF
Birgitta Johansson, HSO/R
Börje Sandström, HSO/Elöverkänsligas förening
Ulf Nilsson, HSO/DHR

Närvarande tjänstemän:

Avdelningschef Ingrid Brännström och Yasmine Ekman
Munir, sekreterare

Tidpunkt:

2018-06-13, kl. 14.00 – 16.00

Plats:

Rinkeby-Kista mottagningen, Kista Gårdsväg 3, konfe-
rensrummet

Sekreterare**Datum för justering: 23/8 2018**

Karin Lansky, FUB, ordförande

Pia Olsson, RSMH, vice ordförande

§ 1 Sammanträdet öppnande

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till sammanträdet.

§ 2 Anmälan av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 3 Fastställande av dagordning

Dagordning godkändes

§ 4. Val av justerare och dag för justering

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde den 23 augusti 2018.

§ 5. Förvaltningsinformation

Ingrid delade ut broschyren om Kista aktivitetscenter – för dig över 65 år.

Christer Nygren, sekreterare i kulturnämndens funktionshinderråd besökte rådet. Christer informerade om att syftet med kulturnämndens funktionshinderråd är att bland annat vara en remissinstans till kulturnämnden. Rådet besöker även olika verksamheter som muséer och teatrar i syfte att ta initiativ till förbättringar för personer med funktionsnedsättning i alla åldrar. Christer påtalade att i många frågor om tillgänglighet för personer funktionsnedsättning krävs samverkan och utbildning av medarbetare. Kulturnämnden väger även in tillgänglighetsaspekten i bedömningen av ansökningar om kulturstöd.

Efter sommaren planerar funktionshinderrådet i Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta att besöka kulturförvaltningens funktionshinderråd i Rinkeby tillsammans med pensionärsrådet.

Mats Grönvik, parkingenjör har semester. Mats skickade med en fråga om vilka tillgänglighetsvandringar rådet önskar genomföra i höst?

Mötet beslutade att förvaltningen inför nästa möte tar fram förslag på två datum och rådet tar fram förslag på områden som skulle kunna passa inför kommande tillgänglighetsvandringar i höst.

§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde

Remisserna ”Snabbare lagföring” och ”Ett ordnat flyktingmottagande” samt motion från Liberalerna om högre utbildning på Järvaområdet.

Rådet hade inga synpunkter på remisserna och motionen.

Det går bra att mejla synpunkter till Annika Ekengren fram till den 23 juli.

§ 7. Övriga frågor

Kvarvarande fråga från Pia om vilken daglig verksamhet som bedrivs på Sibeliusgången 12.

Pia kontaktar Gunnar Schenström, enhetschef direkt för mer information.

Mötet beslutade att vänta till efter valet med att producera en informationsfolder om rådets verksamhet.

§ 8. Nästa sammanträde

Nästa möte ger rum den 23 augusti 2018, kl. 14.00-16.00, konferenslokalen hos Rinkeby-Kista mottagningen, Kista Gårdsväg 3.

§9. Avslutning

Ordföranden avslutar mötet.